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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-10-03 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Lennart Claesson, suppleant 

Diana Borg, ”praktikant” 

 

1. Mötets öppnande 

Efter lite ljudproblem på olika håll förklarade Anja mötet, som hölls via Teams, för 

öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse gick igenom resultat- och balansrapporterna.  Sedan sist har vi haft utgifter för 

”De fyras gäng”. Hasse har fakturerat distrikten.  

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Hasse och Fredrik har gått igenom sanktionsansökningarna som kommit in.   

Regionala ansökningar ska vara inne 30/9 och lokala ansökningar i oktober. 

Vi beslutade att ge lokal sanktion till Tjejfighten Damdubbel LAN och Kållecupen. 

Vi ställer oss positiva till följande regionala tävlingar: Jakten Landvetter, 

Novemberdubbel Lindome och Hällesåker cup. 

 

DM: Fredrik har ett utkast för tävlingsbestämmelser kring skytte som han ska ta upp 

framöver.  

DM Mixed trippel, helgen 24 – 25/2, Öppen och V55 på lördag, V65 på söndag. 

Styrelsen ställer sig positiva till att pröva Swiss Monrad. Det är något vi kommer att ta 

upp på medlemsmötet i höst. 

Lag-DM – finns ett system för det som Hasse och Fredrik tittar på. Lag-DM är inte en 

riktig DM-klass och därför behöver vi inte följa beslut om ex. vis prispengar. 

9 – 12 maj är DM-helg och vi kommer att ha samma upplägg som tidigare. 

Enligt uppgift från förbundet är seriespelshelgerna den 15 – 16 juni och den 10 – 11 

augusti. 
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Preliminärt kör vi lag-DM helgen 7 – 8/12. 

 

b) Ungdomsansvarig – Anja 

I helgen var våra ungdomar och spelade Prins Bertil Junior Cup med Andreas Roolf som 

ledare. Tävlingarna gick bra och det var en bra helg. 

Troligtvis kommer UNK att söka ungdomspengar från distrikten i år, men med en annan 

formulering än tidigare. 

Sista delen i Ungdomstouren kommer troligen att vara i Uppsala eller Stockholm.  

c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Inget att rapportera.  

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Vi har brist på domare. Vi kollar upp om Halland har någon domarutbildning i höst. 

Lag-DM, 2 – 3/12. Ctefan Brochman, landets nyaste nationella domare, dömer den 2/12 

och Anja dömer den 3/12. 

 Vi tittar på en lösning att Anja istället för ungdomsansvarig kommer att vara 

domaransvarig i styrelsen. Vi har tidigare föreslagit att Björn Jorhede kunde vara 

domaransvarig utanför styrelsen, men tyvärr hinner han inte detta.   

Som rapporterande ungdomsansvarig ser vi på möjligheten att en eller ett par av våra 

ungdomar har denna roll. Vi har tidigare år haft ungdomar utanför styrelsen som varit 

ansvariga för att rapportera om ungdomsarbetet. 

Domarkonferensen är bokad, vi har fått in ett par anmälningar på mailen. Sista 

anmälningsdag är den 18/10. Henrik kollar med vår RF-SISU konsulent David om 

nycklar. Anja och Marianne är med från styrelsen. 

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Inget att rapportera.  

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

Vi lägger upp en nyhet om förbundets tränarutbildning.  

Om det inte är någon domarutbildning i Halland så kommer vi att köra en utbildning i 

distriktet troligen under december. 

Henrik har kontakt med RF-SISU-konsulent David angående att sätta ihop en 

föreningsutbildning som är anpassad till vår idrott och våra föreningar. 

6. Seriespel/DM 

Inget ytterligare än vad som redan är nämnt i tidigare punkt. 

7. ”De fyras gäng” 

Distriktsträffen den 23 – 24 september var lyckad. 

Den 9/10 kommer arbetsgruppen, som utsågs under helgen, att ha ett första möte om 

ungdomsträffen, som ska hållas i Jönköping i januari. 

8. Medlemsträff 

 Fredrik lägger ut en Save-the-date för medlemsträffen den 26/11 på hemsidan.  
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Vi beslutade att flytta styrelsedagen, som var planerad till en söndag, till nästa 

styrelsemöte istället. Detta p.g.a. förhinder som dykt upp. Vi börjar en timme tidigare, 

och håller på längre, än vad vi brukar.  

9. Inkomna synpunkter 

Inga synpunkter har inkommit. 

9.  Övriga frågor 

Den 18/10 kl. 18 – 21, på Mejerigatan är det information om ”de fyra BBBB” Bowling, 

Bangolf, Biljard och Boule. Fredrik och Hasse anmäler sig och går på detta. 

Lerum har gått ur distriktet.  

Vi har fått in en nominering om Förtjänsttecken. GBBF stödjer nomineringen och Anja 

som ordförande skriver under och skickar in den till förbundet. 

Ansökan om förtjänsttecken ska vara inskickade senast 15/1 för att kunna behandlas. 

10. Nästa möte 

Nästa möte, som ersätter styrelsedagen, hålls tisdagen den 7 november kl. 17.  

Henrik ser om vi kan boka Mejerigatan och hör av sig via mail. Vi ordnar något lättare 

att äta, baguette eller sallad.  

11. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat kl. 19.20  

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


